



ສາທາລະນະລັດ ປະຊາທິປະໄຕ ປະຊາຊົນລາວ  
ສັນຕິພາບ ເອກະລາດ ປະຊາທິປະໄຕ ເອກະພາບ ວັດທະນະຖາວອນ


**ບົດບັນທຶກ**

**ກອງປະຊຸມປຶກສາຫາລືກ່ຽວກັບ ການອອກແບບແຜນຜັງການພັດທະນາສວນສີໂຄດຕະບອງ  
ຢູ່ຖະໜົນ T2, ເມືອງສີໂຄດຕະບອງ, ນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ**

ໃນວັນພຸດ, ທີ 3 ກໍລະກົດ 2024 ເວລາ 08:30 ໂມງ, ຢູ່ສຳນັກງານປຶກສາຫາລືນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ ໄດ້ຈັດກອງປະຊຸມດັ່ງກ່າວຂຶ້ນ ພາຍໃຕ້ການເປັນປະທານຂອງທ່ານ ສິລິລາດທິງສິນ ທອງເພັງ, ຮອງເຈົ້າຄອງນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ ໂດຍມີ ທ່ານຫົວໜ້າພະແນກແຜນການ ແລະ ການລົງທຶນ ນວ, ທ່ານ ຮອງຫົວໜ້າພະແນກໂຍທາທິການ ແລະ ຂົນສົ່ງ ນວ, ທ່ານ ຮອງຫົວໜ້າພະແນກການເງິນ ນວ, ທ່ານ ຮອງຫົວໜ້າພະແນກກະສິກຳ ແລະ ປ່າໄມ້ ນວ, ທ່ານ ຮອງຫົວໜ້າພະແນກອຸດສາຫະກຳ ແລະ ການຄ້າ ນວ, ຮອງຫົວໜ້າຫ້ອງການຄຸ້ມຄອງ ແລະ ບໍລິການຕົວເມືອງວຽງຈັນ, ທ່ານ ຮອງເຈົ້າເມືອງສີໂຄດຕະບອງ, ທ່ານ ຮອງຫົວໜ້າຫ້ອງວ່າການ ນວ ແລະ ມີບັນດາທ່ານຜູ້ຕາງໜ້າຈາກພະແນກຊັບພະຍາກອນທຳມະຊາດ ແລະ ສິ່ງແວດລ້ອມ ນວ ແລະ ພາກສ່ວນທີ່ກ່ຽວຂ້ອງເຂົ້າຮ່ວມຢ່າງພ້ອມໜ້າ (ລະອຽດໃບລົງທະບຽນຄັດຕິດມາພ້ອມນີ້).

ທີ່ປະຊຸມໄດ້ຮັບຜັງການລາຍງານຂອງພະແນກໂຍທາທິການ ແລະ ຂົນສົ່ງ ນວ ກ່ຽວກັບຜົນການຄົ້ນຄວ້າອອກແບບແຜນຜັງການພັດທະນາສວນສີໂຄດຕະບອງ, ພ້ອມທັງໄດ້ລາຍງານກ່ຽວກັບຜົນການເຮັດວຽກກັບຊ່ຽວຊານ ບຳບັດນ້ຳເປື້ອນ ຈາກປະເທດສະຫະລັດອາເມລິກາ. ເຊິ່ງເຫັນວ່າທັງ 2 ໂຄງການ ບໍ່ໄດ້ທັບຊ້ອນກັນ, ດັ່ງນັ້ນ ທີ່ປະຊຸມຈຶ່ງໄດ້ມີການແລກປ່ຽນຄຳເຫັນ ກ່ຽວກັບການອອກແບບ, ການຈັດສັນແຜນຜັງການນຳໃຊ້ພື້ນທີ່, ການຈຶກດິນໜອງນ້ຳ, ການອອກແບບລະບົບການບຳບັດນ້ຳເສຍ ແລະ ການກຳນົດເງື່ອນໄຂຕ່າງໆ ເພື່ອລະດົມຜູ້ທີ່ມີຄວາມສົນໃຈມາຮ່ວມພັດທະນາກັບນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ, ເຊິ່ງທີ່ປະຊຸມໄດ້ເປັນເອກະພາບກັນ ດັ່ງນີ້:

1. ກອງປະຊຸມ ສະແດງຄວາມຊົມເຊີຍ ແລະ ເຫັນດີເປັນເອກະພາບໂດຍພື້ນຖານ ຕໍ່ກັບອອກແບບແຜນຜັງການພັດທະນາສວນສີໂຄດຕະບອງ ຕາມການຄົ້ນຄວ້ານຳສະເໜີຂອງພະແນກໂຍທາທິການ ແລະ ຂົນສົ່ງ ນວ ໂດຍໃຫ້ລະດົມຊອກຫາຜູ້ທີ່ມີຄວາມສົນໃຈ ແລະ ມີເງື່ອນໄຂ ມາຮ່ວມກັບນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ ເພື່ອພັດທະນາສວນດັ່ງກ່າວ ໃຫ້ເປັນສວນສາທາລະນະຮັບໃຊ້ສັງຄົມ, ມີໜອງນ້ຳສະອາດ ແລະ ມີເຂດບໍລິການທີ່ບໍ່ມີລັກຊະນະແໜ້ນໜາຖາວອນ;
2. ມອບໃຫ້ພະແນກແຜນການ ແລະ ການລົງທຶນ ເປັນເຈົ້າການສົມທົບກັບພະແນກໂຍທາທິການ ແລະ ຂົນສົ່ງ ນວ ແລະ ພາກສ່ວນທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ ເພື່ອຄົ້ນຄວ້າລະບຽບຫຼັກການ, ກຳນົດເງື່ອນໄຂເພື່ອທາບທາມຜູ້ທີ່ມີຄວາມສົນໃຈ ມາຮ່ວມພັດທະນາສວນດັ່ງກ່າວ ຕາມແຜນຜັງຂອງນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ ກຳນົດໄວ້, ໂດຍມອບໃຫ້ເມືອງເປັນຄູ່ສັນຍາ.
3. ມອບໃຫ້ເມືອງສີໂຄດຕະບອງ ເປັນເຈົ້າການສັງລວມນິຕິກຳ ແລະ ຂໍ້ມູນຕ່າງໆທີ່ຕິດພັນກັບການຄຸ້ມຄອງສວນດັ່ງກ່າວ ໃນໄລຍະຜ່ານມາ ໃຫ້ພະແນກແຜນການ ແລະ ການລົງທຶນ ນວ ເພື່ອເປັນຂໍ້ມູນ ພາຍໃນ 1 ອາທິດ.
4. ຕໍ່ກັບການສະເໜີ ໃຫ້ການຊ່ວຍເຫຼືອລ້າ ຈາກປະເທດສະຫະລັດອາເມລິກາ ເພື່ອກໍ່ສ້າງລະບົບບຳບັດນ້ຳເປື້ອນຢູ່ສວນດັ່ງກ່າວ, ນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ ແມ່ນເຫັນດີໃຫ້ການສະໜັບສະໜູນ ແຕ່ສະເໜີໃຫ້ທາງໂຄງການ ຊ່ວຍສະໜອງແຜນວຽກລະອຽດ ແລະ ສະແດງເຈດຈຳນົງເປັນລາຍລັກອັກສອນ ສະເໜີຜ່ານກະຊວງການຕ່າງປະເທດຕື່ມ

ກອງປະຊຸມໄດ້ປິດລົງໃນເວລາ 10:30 ໂມງ ຂອງວັນດຽວກັນ. 

ນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ, ວັນທີ 03 ກໍລະກົດ 2024

ຮອງເຈົ້າຄອງນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ  
ປະທານກອງປະຊຸມ



ສິລິລາດທິງສິນ ທອງເພັງ

ຜູ້ບັນທຶກ



ນ. ຫວງມະໄລ ແສງມິໄຊ



**ສາທາລະນະລັດ ປະຊາທິປະໄຕ ປະຊາຊົນລາວ**  
**ສັນຕິພາບ ເອກະລາດ ປະຊາທິປະໄຕ ເອກະພາບ ວັດທະນະຖາວອນ**

ນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ

6 2 6 6 - - - -

ຂາເຂົ້າ	ສໍານັກງານພະແນກໂຍທາທິການ ແລະ ຂົນສົ່ງ
	ໜ່ວຍງານບໍລິການປະຕູດຽວ
ເລກທີ:	2720
ວັນທີ:	18-6-2024

ເລກທີ: /ຍທຂ.ນວ

ລົງວັນທີ: 17 JUN 2024

**ບົດລາຍງານ**

**ເຖິງ:** ທ່ານເຈົ້າຄອງ ນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ ທີ່ນັບຖືຢ່າງສູງ.

**ເລື່ອງ:** ການພັດທະນາ ແລະ ປັບປຸງສວນສີໂຄດຕະບອງ, ຖະໜົນ T2 ເພື່ອບໍລິການເປັນສວນ

ສາທາລະນະ, ປັບປຸງໜອງນໍ້າໃຫ້ສະອາດງາມຕາ (ເປັນລະບົບບໍາບັດນໍ້າ) ແລະ ສະຖານທີ່  
 ທ່ອງທ່ຽວທາງທໍາມະຊາດ, ເມືອງ ສີໂຄດຕະບອງ, ນະຄອນຫລວງວຽງຈັນ.

- ອີງຕາມ ຂໍ້ຕົກລົງຂອງເຈົ້າຄອງນະຄອນຫລວງວຽງຈັນ ສະບັບເລກທີ 444/ຈນວ, ລົງວັນທີ 07 ເມສາ 2023 ວ່າດ້ວຍການຈັດຕັ້ງ ແລະ ເຄື່ອນໄຫວຂອງພະແນກ ໂຍທາທິການ ແລະ ຂົນສົ່ງ ນະຄອນຫລວງວຽງຈັນ;
- ອີງຕາມ ຂໍ້ຕົກລົງຂອງລັດຖະມົນຕີກະຊວງໂຍທາທິການ ແລະ ຂົນສົ່ງ ສະບັບເລກທີ 12757/ຍທຂ, ລົງວັນທີ 24 ພຶດສະພາ 2024 ວ່າດ້ວຍ ການຄຸ້ມຄອງເຂດນໍ້າໃຊ້ທີ່ດິນ ແຜນຜັງລວມຕົວເມືອງ ນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ;
- ອີງຕາມບົດບັນທຶກກອງປະຊຸມຂອງອົງການປົກຄອງ ນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ ໃນຄັ້ງວັນທີ 26 ພຶດສະພາ 2024 ກ່ຽວກັບການພັດທະນາ ແລະ ປັບປຸງສວນສີໂຄດຕະບອງ, ຖະໜົນ T2 ເພື່ອບໍລິການເປັນສວນສາທາລະນະ ປັບປຸງໜອງນໍ້າໃຫ້ສະອາດງາມຕາ (ເປັນລະບົບບໍາບັດນໍ້າ) ຮ້ານ ຂາຍເຄື່ອງທີ່ລະນຶກ ແລະ ຮ້ານອາຫານ;
- ອີງຕາມບົດບັນທຶກກອງປະຊຸມ ຄັ້ງວັນທີ 13 ມິຖຸນາ 2024, ປຶກສາຫາລືກ່ຽວກັບການພັດທະນາ ແລະ ປັບປຸງສວນສີໂຄດຕະບອງ, ຖະໜົນ T2 ເພື່ອບໍລິການເປັນສວນສາທາລະນະ, ປັບປຸງໜອງນໍ້າໃຫ້ສະອາດງາມຕາ (ເປັນລະບົບບໍາບັດນໍ້າ) ແລະ ສະຖານທີ່ທ່ອງທ່ຽວທາງທໍາມະຊາດ.

ພະແນກ ໂຍທາທິການ ແລະ ຂົນສົ່ງ ນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ ຂໍຖືເປັນກຽດ ຮຽນລາຍງານມາຍັງທ່ານຊາບວ່າ: ພາຍຫຼັງໄດ້ຮັບທິດຊີ້ນໍາຂອງກອງປະຊຸມ ຮອງເຈົ້າຄອງນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນຄັ້ງວັນທີ 6 ພຶດສະພາ 2024 ພະແນກ ໂຍທາທິການ ແລະ ຂົນສົ່ງ ນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ ໄດ້ຄົ້ນຄວ້າຄັດເລືອກ ແລະ ມອບວຽກໃຫ້ ບໍລິສັດ ບີແອວພີ ສໍາຫລວດ-ອອກແບບ ແລະ ກໍ່ສ້າງເຄຫາ ຈໍາກັດຜູ້ດຽວ ເລີ່ມລົງມືຈັດຕັ້ງປະຕິບັດ ໂຄງການ ສໍາຫລວດ - ອອກແບບ ວາງແຜນຜັງລວມເພື່ອພັດທະນາ ແລະ ປັບປຸງສວນສີໂຄດຕະບອງ, ຖະໜົນ T2 ເພື່ອບໍລິການເປັນສວນສາທາລະນະ ປັບປຸງໜອງນໍ້າໃຫ້ສະອາດງາມຕາ (ເປັນລະບົບບໍາບັດນໍ້າ) ແລະ ສະຖານທີ່ທ່ອງທ່ຽວທາງທໍາມະຊາດ ເຊິ່ງປະກອບມີ ບັນດາກິດຈະການຕ່າງໆ ຄື: ຮ້ານ ຂາຍເຄື່ອງທີ່ລະນຶກ ແລະ ຮ້ານອາຫານ, ເມືອງ ສີໂຄດຕະບອງ, ນະຄອນຫລວງ ວຽງຈັນ ແລະ ຫຼັງຈາກນັ້ນກໍ່ໄດ້ເປີດກອງປະຊຸມເພື່ອປຶກສາຫາລືຜ່ານແບບດ້ານວິຊາການ ຄັ້ງວັນທີ 13 ມິຖຸນາ 2024, ທີ່ຫ້ອງປະຊຸມພະແນກໂຍທາທິການ ແລະ ຂົນສົ່ງ ນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ, ໂດຍເຊີນເອົາພາກສ່ວນທີ່ ກ່ຽວຂ້ອງເຂົ້າຮ່ວມເຊັ່ນ: ຕາງໜ້າ ພະແນກແຜນການ ແລະ ການລົງທຶນ ນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ; ຕາງໜ້າ ພະ ແນກຖະແຫຼງຂ່າວ ວັດທະນະທໍາ ແລະ ທ່ອງທ່ຽວ; ຕາງໜ້າ ຫ້ອງວ່າການ ນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ; ຕາງໜ້າ ຫ້ອງ

ວ່າການ ເມືອງສີໂຄດ ນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ; ຕາງໜ້າ ຫ້ອງການຄຸ້ມຄອງ ແລະ ບໍລິຫານຕົວເມືອງ (ຄບຕ); ຫົວໜ້າຂະແໜງ ເຄຫາ-ຜັງເມືອງ, ນໍ້າປະປາ ແລະ ສຸຂາພິບານ; ຫົວໜ້າ ຫ້ອງການ ໂຍທາທິການ ແລະ ຂົນສົ່ງ ເມືອງສີໂຄດຕະບອງ ແລະ ຕາງໜ້າ (ບໍລິສັດ ບີແອວພີ ສໍາຫຼວດ-ອອກແບບ ກໍ່ສ້າງເຄຫາ ຈໍາກັດຜູ້ດຽວ ເປັນຜູ້ອອກແບບສວນແຜນຜັງລວມສວນສີໂຄດ) ແລະ ຄະນະວິຊາການໄດ້ລົງກວດກາສະຖານທີ່ຕົວຈິງ ໂດຍການປຶກສາຫາລືໃຫ້ເປັນເອກະພາບກັນໃຫ້ມີການປັບປຸງບາງຈຸດເຊິ່ງມີລາຍລະອຽດ ດັ່ງນີ້:

- 1) ກອງປະຊຸມໄດ້ເອກະພາບດ້ານວິຊາການ ແລະ ເຫັນດີສະໜັບສະໜູນ ເອົາ(ແບບທີ01) ເພື່ອຮັກສາພື້ນທີ່ໜອງນໍ້າເຕີມໃວ້ທີ່ມີຢູ່ເພື່ອໃຫ້ໄດ້ນໍາໃຊ້ກິດຈະການດັ່ງນີ້ ① ສາມາດເປັນປ່ອນທ່ອງທ່ຽວ, ປ່ອນອອກກໍາລັງກາຍ, ② ສາມາດເປັນປ່ອນຮອງຮັບການລະບາຍນໍ້າຝົນ③ ສາມາດຮອງຮັບລະບົບບໍາບັດນໍ້າເບື້ອນແບບທໍາມະຊາດ④ ເປັນປ່ອນພັກຜ່ອນທາງຈິດໃຈຂອງຊາວເມືອງສີໂຄດຕະບອງ ແລະ ຊາວຕ່າງດ້າວທີ່ອາໄສຢູ່ໃນນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ⑤ ສ້າງເປັນປ່ອນຮອງຮັບການຈັດກິດຈະກຳໃຫ້ພາກເອກະຊົນມີສ່ວນຮ່ວມໃນການພັດທະນາ ແລະ ບໍາລຸງຮັກສາ ເພື່ອໃຫ້ສວນດັ່ງກ່າວມີຄວາມຍືນຍົງ;
- 2) ພື້ນທີ່ຈັດກິດຈະກຳເພີ່ມເຕີມພາຍໃນສວນສີໂຄດເພື່ອສ້າງໃຫ້ມີລາຍຮັບຂອງສວນເຊັ່ນວ່າ: ປ່ອນຈອດລົດເພີ່ມເຕີມ, ປ່ອນປູກຜັກປອດສານພິດ, ປ່ອນຂາຍເຄື່ອງທີ່ລະນຶກຕາມແຄມໜອງ;
- 3) ຖ້າແຜນຜັງລວມຂອງສວນສີໂຄດໄດ້ເອກະພາບຮັບຮອງຈາກຂັ້ນເທິງແລ້ວໃນການພັດທະນາເຂດດັ່ງກ່າວຕ້ອງປະຕິບັດໄປຕາມແຜນຜັງລວມນີ້ເພື່ອຜັນຂະຫຍາຍເປັນແຜນຜັງລະອຽດ ແລະ ຮັບປະກັນ ເຮັດໃຫ້ໜອງນໍ້າບໍ່ມີກິ່ນເໝັນເນົ້າ, ເຂດດັ່ງກ່າວຕ້ອງມີຄວາມສະອາດສວຍງາມ ພ້ອມທັງມີຄວາມເປັນລະບົບລະບຽບໃນການຄຸ້ມຄອງ ແລະ ບໍາລຸງຮັກສາ;
- 4) ມອບໃຫ້ເມືອງສີໂຄດຕະບອງອອກແຈ້ງການຫາປະຊາຊົນທີ່ອາໄສຢູ່ອ້ອມຂ້າງເຂດດັ່ງກ່າວໃຫ້ຮັບຮູ້ເພື່ອບໍ່ໃຫ້ມີການບຸກລຸກ;

ຕາມທັດສະນະທາງດ້ານວິຊາການຂອງ ພະແນກ ໂຍທາທິການ ແລະ ຂົນສົ່ງ ນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ, ເຫັນດີສະໜັບສະໜູນເອົາ ແບບທາງເລືອກທີ01 ຖ້າແຜນຜັງຈັດສັນແປງເຂດນໍາໃຊ້ທີ່ດິນລວມຂອງສວນສີໂຄດໄດ້ຮັບຮອງຈາກຂັ້ນເທິງແລ້ວໃນການພັດທະນາເຂດດັ່ງກ່າວ ຕ້ອງປະຕິບັດໄປຕາມແຜນຜັງລວມນີ້ ເພື່ອຜັນຂະຫຍາຍເປັນແຜນຜັງລະອຽດໃນຄັ້ງຕໍ່ໄປ ແລະ ຮັບປະກັນ ເຮັດໃຫ້ໜອງນໍ້າບໍ່ມີກິ່ນເໝັນເນົ້າ, ເຂດດັ່ງກ່າວຕ້ອງມີຄວາມສະອາດສວຍງາມ ສາມາດຮອງຮັບນໍ້າໄດ້ ພ້ອມທັງມີຄວາມເປັນລະບຽບຮຽບຮ້ອຍໃນການຄຸ້ມຄອງ ແລະ ບໍາລຸງຮັກສາໃຫ້ສະອາດ, ສວຍງາມ ແລະ ຍືນຍົງ, ສວນແຜນຄ່າໃຊ້ຈ່າຍໃຫ້ທາງບໍລິສັດສໍາຫຼວດ-ອອກແບບຈັດສັນແຜນຜັງລວມຂອງສວນສີໂຄດຈໍານວນ 50,000,0000 ກີບ ແມ່ນຮຽນສະເໜີຂໍທິດຊື້ນໍາທ່ານ ເຈົ້າຄອງນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ ພິຈາລະນາອະນຸມັດງົບປະມານຮວງໃດ ຫຼື ຈະມອບໃຫ້ພາກສ່ວນໃດຮັບຜິດຊອບຂອງຄ່າອອກແບບພ້ອມທັງຮຽນສະເໜີທ່ານເຈົ້າຄອງນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ ພິຈາລະນາຮັບຮອງແບບແຜນຜັງ ທີ່ໄດ້ເປັນເອກະພາບຂອງຄະນະວິຊາການເພື່ອເປັນປ່ອນອີງຖ້າຫາກທ່ານເຫັນສົມຄວນ ທາງພະແນກ ໂຍທາທິການ ແລະ ຂົນສົ່ງ ຈະຄັດເລືອກເອົາບໍລິສັດຜູ້ທີ່ມີປະສິບການໃນການອອກແບບສວນດັ່ງກ່າວຕາມຂັ້ນຕອນຈັດຊື້ຈັດຈ້າງຕາມລະບຽບຫຼັກການເພື່ອຈັດຕັ້ງປະຕິບັດໃນຂັ້ນຕໍ່ໄປ.

ດັ່ງນັ້ນ, ຈຶ່ງຮຽນລາຍງານມາຍັງທ່ານ ເຈົ້າຄອງນະຄອນຫລວງວຽງຈັນ ເພື່ອຊາບ ແລະ ໃຫ້ທິດຊີ້ນໍາຕາມທາງຄວນດ້ວຍ.

ຮຽນມາດ້ວຍຄວາມເຄົາລົບ ແລະ ນັບຖືຢ່າງສູງ.



ບຸນຍະວັດ ນິຣະໄຊຍ໌

ກອງປະຊຸມປຶກສາຫາລື ກ່ຽວກັບການພັດທະນາ ແລະ ປັບປຸງສວນສີໂຄດຕະບອງ, ຖະໜົນ T2 ເພື່ອບໍລິການເປັນສວນສາທາລະນະ, ປັບປຸງໜອງນ້ຳໃຫ້  
ສະອາດງາມຕາ (ເປັນລະບົບຍຳບັດນ້ຳ) ແລະ ສະຖາທິທີ່ທ່ອງທ່ຽວທຳມະຊາດ ເມືອງສີໂຄດຕະບອງ ມະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ

ຄັ້ງວັນທີ 03 ກໍລະກົດ 2024

ໂດຍການເປັນປະທານຂອງ ທ່ານ ສິລິລາດທິງສິມ ທອງເພັງ ຮອງເຈົ້າຄອງນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ

ລ/ດ	ຊື່ ແລະ ນາມສະກຸນ	ຕຳແໜ່ງ	ພາກສ່ວນ	ເບີໂທ	ລາຍເຊັນ
1	ທ. ສິລິລາດທິງສິມ	ຮອງເມັ່ນນອກ	ເມັ່ນນອກ	88882222	
2	ທ. ພອນສິມ ພອນສິມ	ຮອງ ຫົວໜ້າ	ຫມວ	88034824	
3	ທ. ທິດສາ ພອນສິມ	ຮອງ ຫົວໜ້າ	ເມັ່ນນອກ	82233819	
4	ທ. ສິລິລາດ ພອນສິມ	ຮອງ ຫົວໜ້າ	ເມັ່ນນອກ	55666888	
5	ທ. ສິລິລາດ ພອນສິມ	ຮອງ ຫົວໜ້າ	ເມັ່ນນອກ	54982415	
6	ທ. ສິລິລາດ ພອນສິມ	ຮອງ ຫົວໜ້າ	ເມັ່ນນອກ	22223819	
7	ທ. ສິລິລາດ ພອນສິມ	ຮອງ ຫົວໜ້າ	ເມັ່ນນອກ	56922999	
8	ທ. ສິລິລາດ ພອນສິມ	ຮອງ ຫົວໜ້າ	ເມັ່ນນອກ	22829099	
9	ທ. ສິລິລາດ ພອນສິມ	ຮອງ ຫົວໜ້າ	ເມັ່ນນອກ	22222359	
10	ທ. ສິລິລາດ ພອນສິມ	ຮອງ ຫົວໜ້າ	ເມັ່ນນອກ	54154966	

11. ທ. ຫຼີ ພອນສິມ  
 ຮອງ ຫົວໜ້າ  
 ສິລິລາດ ພອນສິມ  
 554401678